



### Dear members,

Summer is here, whether it's hot, wet or windy, it's here. Each of us has our own strategies for dealing with it. For some, their own garden is the best place to be, while others feel they absolutely must travel abroad to enjoy that holiday feeling.

Whatever your strategy, I wish you a wonderful time. Create memories that will last, even if only in your hearts. Make the most of your free time.

In keeping with this, the topic of proposals remains relevant, namely the upcoming change of the program structure in square dancing. There is a heated debate everywhere about how EAASDC/ECTA should respond to the decision made by Callerlab and its members. Inside this bulletin, you will find the latest information on the status of developments.

Since we will not have a Fall Round-Up this year, I am still hoping for applicants for next year. If you have any questions about this, please contact the Jamboree Committee and/or Michael Franz, President of ECTA, or me.

Summer greetings,  
Claudia Kloid – President EAASDC

### President

Claudia Kloid

Rosmarinstraße 68a, 33106 Paderborn

Tel: +49 173/864 6279

E-Mail: president@eaasdc.eu

### Liebe Mitglieder,

der Sommer ist da; egal ob heiß, nass oder windig, er ist da. Ein jeder von uns hat da so seine eigenen Strategien. Für die einen ist der eigene Garten das Größte, andere müssen unbedingt in die Fremde fahren, um Urlaubsgefühle auszukosten.

Was auch immer Eure Strategie ist, ich wünsche Euch eine schöne Zeit. Schafft Erinnerungen, die bleiben – wenn auch nur in Euren Herzen. Macht das Beste aus der freien Zeit.

Passend hierzu bleibt das Thema „Proposal“, die kommende Änderung der Programmstruktur im Square Dance. Allerorts wird mehr oder weniger heiß darüber diskutiert, wie man (EAASDC/ECTA) denn nun auf den Beschluss von Callerlab und dessen Mitgliedern reagieren soll(te). Im Innenteil dieses Bulletins findet ihr aktuelle Infos zum Stand der Entwicklungen.

Da wir dieses Jahr kein Fall Round-Up haben werden, hoffe ich noch auf Bewerber für das nächste Jahr. Falls ihr Fragen hierzu habt, wendet Euch gerne an das Jamboree Komitee und / oder an Michael Franz – Präsident der ECTA oder mich.

Sommerliche Grüße  
Eure Claudia Kloid – Präsidentin EAASDC